
  
 
 
	

Protokoll	fra	
styremøte	tirsdag	14.02.17	kl.	19:00		

i	klubbhuset	
	
	 	 Til	stede	 Forfall	 Ikke	møtt	
Leder	 Ann-Karin	Linnerud	 X	 	 	
Nestleder	 Simen	Sæterdal	 X	 	 	
Sekretær	 Ola	Berge	 X	 	 	
Styremedlem	 Oliver	Dimovski	 	 	 X	
Styremedlem	 Ingrid	Haukvik-Jensen	 X	 	 	
Styremedlem	 Martin	Austad	 	 	 X	
Styremedlem	 Frida	Sanne-Grini	 	 X	 	
Regnskapsansvarlig	 Kristin	Haarseth	 X	 	 	
	
	
H	09/2017	 Protokoll	fra	forrige	møte	17.1.17	+	24.1.17	

Protokoll	fra	forrige	styremøte	ble	godkjent.		
Oppfølgingssaker:	Ingen	saker	

	
H	10/2017	 Økonomi	/Kristin	

Første	overføring	fra	Norsk	Tipping	på	Grasrotandel	overført,	med	57.000.	Ca.	to	
tredjedeler	av	medlemskontingenter	mottatt,	som	utgjør	261.000.	Det	er	ca.	360	
medlemmer	som	ikke	har	betalt	medlemskontingent	for	2017.	Klubbhusfondet	er	
flyttet	til	konto	i	DNB,	saldo	2.139.544.	
Vurdering	av	ny	klubbforsikring	settes	opp	som	sak	til	neste	styremøte.	

	
H	11/2017	 Retningslinjer	v/Ann-Karin	

Det	er	utarbeidet	et	utkast	til	et	dokument	med	oppsummering	av	retningslinjer	
for	gruppestyrene	og	rutiner	for	rapportering	fra	gruppestyrer	til	hovedstyret.	
Dette	vil	bli	presentert	for	gruppestyrene,	og	det	vil	diskuteres	med	dem	om	
hvordan	de	ønsker	tilgang	til	denne	type	dokumenter.	
	

H	12/2017	 USBL	og	gangvei	langs	Kildeveien	v/Oliver	
Sak	utsatt.	
	

H	13/2017	 Hall	v/Ann-Karin	
Undervisningsbygg	melder	at	prosjektet	er	i	rute,	og	oppstart	på	byggeplass	blir	
sommeren	2017.	Etter	en	omorganisering	i	Bymiljøetaten	er	nå	oppfølgingen	av	
dette	prosjektet	overført	fra	plan	-	og	utredningsdivisjonen	til	et	nyopprettet	
idrettssekretariat.	Vi	har	etablert	kontakt	med	leder	for	dette	sekretariatet.			



  
	
	

	
	
H	14/2017	 Bjerkeløpet	

Grunnet	store	utskiftninger	i	langrenngruppas	gruppestyre	ønsker	Bjerkeløpet	at	
opplegget	for	arrangementet	skal	behandles	av	det	nye	gruppestyret.	Ann-Karin	
har	på	nytt	forhørt	seg	med	de	øvrige	gruppene	om	interesse	og	mulighet	for	å	
delta.	De	fleste	gruppene	har	meldt	at	deres	bidrag	i	hovedsak	vil	være	å	bidra	
med	frivillige	under	selve	arrangementet.	Med	bakgrunn	i	dette,	og	i	samråd	med	
leder	for	Bjerkeløpet,	har	Ann-Karin	hatt	uformell	kontakt	med	Linderud	IL	og	
Veitvet	IL	om	mulig	samarbeid.	Dette	er	det	stor	interesse	for	hos	våre	
naboidrettslag.	
	
Fordeling	av	overskudd	fra	2016	er	vedtatt,	og	er	i	samsvar	med	forslag	fra	
hovedstyret.	
	
	

H	15/2017	 Årsmøte	–	status	v/alle	
• Fordeling	av	arbeidsoppgaver.	Tilsvarende	som	for	2016,	men	Simen	

leser	regnskap	og	hovedstyrets	budsjett	i	stedet	for	Kristin.	Oliver	leser	
beretning	fra	revisor	og	kontrollkomitéen.	Oppmøte	klokka	seks	for	
hovedstyret.	Kristin	handler	inn	til	bevertning.	

	
H	16/2017	 HMS	v/Ann-Karin	

Arbeid	med	å	finne	HMS-ansvarlig	er	startet,	men	ingen	har	tatt	på	seg	dette	
vervet	enda.	
	

H	06/2017	 Eventuelt	
• Ingen	saker.	

	
	
Møtet	hevet	klokken	20:00	


